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Geachte heer Elbers,  
 
Uw fractie heeft op 16 maart 2018 schriftelijke vragen gesteld over de ontwikkelingsstrategie van 
Elst Centraal. 
 
Met deze brief beantwoorden wij deze vragen. 
 

1. Wanneer informeert het college de gemeenteraad over de uitvoering van de raadsbreed 
aangenomen motie? 
Antwoord: Zoals in de motie ook is afgesproken, informeert het college de raad bij 
ingekomen initiatieven. Daar is nu nog geen sprake van. Het college informeert de raad bij 
een ingekomen initiatief. Wanneer dit zal zijn is vooralsnog onduidelijk. 
 

2. Wat zijn de redenen dat het college tot op heden geen uitvoering heeft gegeven aan de 
motie? 
Antwoord: De reden hiervoor is, dat er nog geen concreet initiatief zich heeft gemeld. 
 

3. Welke stappen heeft het college het afgelopen jaar ondernomen om tot invulling van de 
locaties Spoorlaan I, II en III te komen? 
Antwoord: Het afgelopen jaar is er gewerkt aan de afronding van de afspraken over het 
Regionaal Programma Werken. Daarnaast heeft BRO een onderzoek gedaan naar de 
ontwikkelmogelijkheden van de Spoorlaan locaties. Ook is er contact gezocht met de 
eigenaar van de grond van Spoorlaan III (Vestia). 
 

4. Heeft het college, in uw visie, de raad tijdig geïnformeerd over de ontwikkelingen? 
Antwoord: Ja. 
 

5. Op welke wijze heeft het college de raad meegenomen in een gedachtenvorming over de 
programmatische mogelijkheden? 
Antwoord: De programmatische mogelijkheden voor de Spoorlaan locaties zijn beperkt. Wij 
hebben daarop hulp ingeschakeld van een vakkundig bureau (BRO) om ons met deze 
zoektocht te helpen. Wij hebben daarvoor geen gebruik gemaakt van de Raad. 
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6. Bent u van mening dat het college door de raad aangenomen moties moet uitvoeren? 

Antwoord: Ja. 
 
 
Hoogachtend, 
 
burgemeester en wethouders, 
de gemeentesecretaris, 
 
 
 
 
 
 
drs. C.W.W. van den Berg 

de burgemeester,  
 
 
 
 
 
 
drs. A.S.F. van Asseldonk 
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